
Verslag van de vergadering (met overlegpartners)

dd. 18 oktober 2023

1.Opening en vaststelling van de agenda

Om 20.00 uur opent Theo de vergadering. 

Met kennisgeving afwezig: Jan Klene, Inger van Dijk, Ad de Regt, Engelbert 
van Voorden, Wilma van der Horst, Shirley Lehmann.

De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.

2. Verslag vergadering 23 augustus:
– pag. 3: de plantvakken zullen in november worden ingeplant.

– pag. 4: Cruyff-court: wordt nog steeds omarmd, echter nog geen locatie 
bekend

– pag. 7: Afrikaans eetcafé: dit was een groot succes, ca. 50 bezoekers 
hebben er heerlijk gegeten

Het aanbod van Suzan van de Gein om vanuit de gemeente iets te vertellen 
over de maatschappelijke agenda blijft staan voor een volgende vergadering 
eventueel in samenhang met ons onderwerp over sociale cohesie in de wijk. 

3. Mededelingen
– Winkelcentrum Tournoysveld;

 er is contact geweest met de projectleider van de gemeente; aan 
herhaaldelijke uitnodigingen om de stand van zaken toe te lichten was 
geen gehoor gegeven, er was kennelijk door vertragingen geen reden om
een officiële bijeenkomst in de kruiskerk te houden



 na een scherpe e-mail zijn Theo en Carol toch bijgepraat: er zijn 
strubbelingen tussen de ontwikkelaar (Kerckebosch) en de gemeente 
over middenhuur / dure huur

 een RIB en een bijeenkomst over de stand van zaken is hierdoor 
gecancelled

 de projectleider stopt binnenkort met zijn werkzaamheden

 het Wijkplatform is op geen enkele manier betrokken bij plan- en 
besluitvorming, deze kritiek wordt doorgespeeld naar de nieuwe 
projectleider

 Jaap stelt, dat de gemeente dure huur en koop wil ivm de balans in de 
wijk; er is kennelijk al teveel sociale huur; hij stelt voor om hierover bij/
door het Wijkplatform een discussie te voeren dan wel een peiling onder 
bewoners uit te voeren; anders is mogelijk een speciale 
Themavergadering een optie ? Theo geeft aan, dat dit niet zomaar 
zelfstandig door het Wijkplatform kan worden georganiseerd, alleen als 
alle betrokkenen hieraan mee kunnen werken

 Ilse gaat bij de gemeente informeren naar de nieuwe projectleider en 
hoe het Wijkplatform hier beter bij te betrekken

– Voormalig Dienstencentrum

 Belia Kuypers vertelt, dat de renovatie en inrichting inmiddels gereed 
zijn; het zijn mooie wooneenheden geworden plus een kantoorruimte 
voor de professionals; van de 7 bewoners zijn de eersten al gearriveerd. 
Er is nog geen nieuws over de renovatie van bestaande woningen, de 
directeur van Cazas weet hiervan en komt erop terug. Wel zijn alvast 
voorbereidende werkzaamheden getroffen voor woningen aan de 
Zandwijksingel

– Overleg met Cazas

 Theo heeft Saar Spanjaard (bestuurder bij Cazas wonen) kennis laten 
maken met het Wijkplatform

 Saar is meer gericht op de mensen dan op de gebouwen

 de renovatie van de woningen boven het voormalig Dienstencentrum 
moet nog worden gerealiseerd, zij komt daar op terug bij de bewoners

 vertegenwoordiging van Cazas bij het Wijkplatform is belangrijk; deze 
taak wordt neergelegd bij Doortje van Laarhoven en Lennart Snaak



 de renovatie van Tournoysveld is tot dusver nog niet op de agenda van 
Cazas geweest

 op de kop van de flat was ooit een buizenframe met poster van de wijk 
over de vernieuwing; hiervoor willen we graag iets van een 
muurschildering of poster terug; dit is geen enkel probleem, Cazas staat 
open voor goede ideeën ==> Wie wil met Theo nadenken over een 
creatief voorstel ?

– Sociale Cohesie

 Jolanda is samen met Theo en Carol bij de gemeente geweest om eens 
te praten over hoe we sociale cohesie in onze wijk kunnen bevorderen; 
de wijk is divers, en we zullen het toch met elkaar moeten doen. In een 
gesprek met schuldhulpverleners zijn goede tips gegeven, wordt 
vervolgd.

 Jolanda en Theo zijn bij een brunch geweest in de Rehoboth-kerk; er 
waren ca. 50 belangstellenden, dit leverde waardevolle contacten op

4. Introductie nieuwe wijkambtenaar: Ilse Konings

Ilse Konings is sinds 01-09-2023 onze wijkambtenaar. Ze is geboren en 
getogen in Woerden, is getrouwd, heeft een dochter van 22 en is sinds 2007 
werkzaam bij de gemeente, onder meer bij Bezwaarschriften en Burgerzaken. 
Ze woont in Snel en Polanen en is ook wijkambtenaar bij het Staatslieden-
kwartier.

Theo schetst, dat het belangrijk is dat wij als Wijkplatform alle vragen die de 
gemeente betreffen bij de wijkambtenaar kwijt kunnen, die vervolgens de weg 
kan vinden in de gemeentelijke organisatie. Ilse onderschrijft dit volledig en 
nodigt iedereen uit om contact met haar op te nemen als er iets te melden of 
vragen is. Ilse is bereikbaar via: 

wijkambtenaar@wijkplatformschilderskwartier.nl  of konings.i@woerden.nl

PAUZE

5. Van en Voor de Wijkagent

Jolanda is weer voor 100% terug, sinds 01-01 zit ook Stefan van Wijk nu in 
haar team. Ze zijn alweer bezig met een plan te maken voor het komende jaar.

Recentelijk zijn verschillende ondermijningsacties ondernomen, die al resultaat
hebben afgeworpen. Bijvoorbeeld brieven met een geurkaart in garageboxen 
doen. Aan wie verhuur je ? Weet je zeker dat het koosjer is ? Op deze kaart 
vind je de geur van verschillende drugs. Dit heeft ertoe geleid, dat de politie 
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werd gebeld, dat spontaan garageboxen werden ontruimd of vreemde geuren 
werden waargenomen.

Ook zijn in het team verschillende studenten bezig geweest met 
spoedcontroles, o.a. in Cromwijk, wat leidde tot een flink aantal bekeuringen.

Op de Rembrandtlaan was een auto-inbraak geconstateerd, deze heeft geleid 
tot een aanhouding.

Er komen veel meldingen vanuit de wijk, dat is een goede zaak. Overigens is 
het toch vrij rustig in het Schilderskwartier.

Maurits meldt dat veelvuldig sier- en knalvuurwerk wordt afgestoken, 
mogelijk vanaf de Rijnkade, in ieder geval in die omgeving. Jolanda houdt dit 
in de gaten

Jaap vraagt om meer snelheidscontroles op de Rembrandtlaan. Jolanda geeft 
aan, dat deze weliswaar plaatsvinden, maar dat er te weinig tijd is om dit 
vaker te doen.

Nasir meldt, dat hij op weg naar Harmelen een groep van ca. 34 jongeren 
aantrof, die hij aangesproken heeft. Ze blijken zich te vervelen en hebben geen
vaste plek ergens binnen, ondanks toezeggingen die zijn gedaan door 
Buurtwerk en de gemeente. Uit verveling zouden ze ook best eens vuurwerk 
kunnen afsteken. Jolanda zit in een app met gemeente en Buurtwerk en gaat 
hiervan melding maken.

6. Evaluatie Wijkfeest

Monique meldt het volgende:

 De voorbereidingen en de dag zelf zijn goed verlopen, ondanks een 
tekort aan vrijwilligers

 Er was een gemoedelijke sfeer, alle lootjes zijn verkocht

 Vanwege het zeer warme weer was het niet zo druk op de markt

 Bij de attracties is alles goed verlopen

 Bij het knutselen hebben zich ca. 80 kinderen aangemeld !

 Er zijn geen calamiteiten geweest, jammer genoeg ook geen bezoek van 
de wijkagent

De sponsoren zijn weer op de wall-of-fame vermeld in het winkelcentrum.

Monique is genoodzaakt haar werkzaamheden bij Wijkplatform en Wijkfeest te 
beëindigen, maar doet nog een dringende oproep aan Vrijwilligers die 
zich een hele dag of een dagdeel ter beschikking willen stellen voor 



het Wijkfeest. Ze vindt het jammer te moeten stoppen, ze heeft veel geleerd 
en fijne mensen leren kennen.

Mia meldt, dat er opmerkingen zijn gemaakt, dat niet overal muziek was, 
bijvoorbeeld een bandje of zo. Monique geeft aan, dat dit een kwestie van 
budget is. Bovendien had de dansschool moeten afzeggen ivm het warme 
weer. 

Er moet volgend jaar beter met de gemeente worden afgesproken, dat het 
vuilnis meteen na het feest wordt opgehaald. Dit jaar heeft dat te lang 
geduurd.

Theo bedankt Monique voor haar inzet in de afgelopen jaren en doet tevens de
suggestie om iets te schrijven voor de Wijkkrant en daarbij meteen een oproep
voor vrijwilligers op te nemen.

7. Rondvraag

 De heer Hutteman vraagt aandacht voor snelheidscontroles op de 
Rembrandtlaan; Jolanda houdt dit in de gaten

 Jaap meldt, dat de commissie Kleur&Fleur op 3 november krokusbollen 
gaat planten; Ton is al gestart met het snijden van de zoden aan de 
Rembrandtlaan; er zijn nog vrijwilligers nodig bij het poten. Theo vraagt 
de commissie om ook het bomenbestand in de wijk in de gaten te 
houden, zodat tijdig de gemeente kan worden gewaarschuwd / 
ingeschakeld. Carol vraagt om in het vervolg eerst een soort plan met 
kostenplaatje in te dienen in verband met de begroting, zodat er geen 
overschrijdingen plaatsvinden.

8. Sluiting

Om  21.40 uur sluit Theo de vergadering.


